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В статье произведен анализ некоторых видов судебных издержек, признанных судом не-
обходимыми в соответствии со ст. 94 Гражданского процессуального кодекса РФ, приведены 
примеры из судебной практики. Особое внимание автором уделено проблеме возмещения 
расходов на транспортные услуги. Обращаясь в суд с заявлением о взыскании судебных издер-
жек, нужно не только подготовить документальное подтверждение их несения, но и доказать  
их связь с рассматриваемым делом.
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The article analyzes some types of legal costs recognized by the court as necessary in accordance with 

аrt. 94 of the Code of Civil Procedure of the Russian Federation, examples from judicial practice are given. 
The author pays special attention to the problem of reimbursement of expenses for transport services. When 
applying to the court with an application for the recovery of legal costs, it is necessary to prepare not only 
documentary evidence of their incurring, but also their connection with the case in question.
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